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Trongårdsklubben 
 
Referat fra rådsmøde 4. september 2023 kl. 10 på Vejby skole 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Hans Jørgensen, Io Kofod, Susanne Borch Reesing, Olle 
Sommer, Werner Tønnesen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
Afbud: Jørn Ole Jensen og Margit Petersen. 
 
Punkt 1. Godkendelse af referat fra møde den 7. august 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
Birthe Mortensen har gjort John opmærksom på at der er Sang i Sognegården hver anden torsdag i 
måneden, og det derfor er uheldigt at Trongårdsklubben har arrangeret Fællesspisning på disse dage. 
Klubben vil fremover undgå disse torsdage. 
John vil tale med Kirsten, om en oversigt over hvor mange, der besøger klubbens hjemmeside. 
 
Punkt 3. Økonomi 
Io uddelte oversigt over regnskab for perioden 1. januar til 2. september 2023.09.04. 
MobilePay skal fremover afregnes med 0,99 procent ved hver transaktion i stedet for månedsvis. 
Fremover vil Io kun udlevere en printet oversigt over økonomien hvert kvartal til rådsmedlemmerne. 
 
Punkt 4 Bustur.  
Alt er på plads til busturen. Werner har fået henvendelse om det er muligt at deltage, hvis man har en 
rollator med. Hvis man i øvrigt er selvhjulpen, er det ikke noget problem. 
 
Punkt 5. Fællesspisning 14. september kl. 13. Hvem kan deltage? 
Werner låser op. John køber vin, Io tager MobilePay skiltet med, Margit tager lys og mælk med, Inger 
tager servietter, blomster og kaffe med. 
Øl og vand kan/skal købes med kontanter i Idrætshuset. 
Werner, Io, Olle, Finn, Susanne og Inger mødes kl. 12. 
Hans og John kommer kl. 13. John afleverer nøglen til Werner 
 
Punkt 6. Foredrag med Sten Johansen 2. oktober kl. 14 i Sognegården 
Werner låser op. Io, Jørn og Inger mødes kl. 13. Vi regner med at kunne undgå højtalere. 
Olle har styr på teknikken i forbindelse med foredraget.  
Jørn køber rødvin, Inger tjekker antal af rødvinsglas og tager kaffebønner med. 
 
Punkt 7 Hjemmesiden. Olle 
Der er en fast udgift til hjemmesiden på omkring 1040,- kr. plus aflønning til Kirsten. 
Rådet opfordres til at overveje, hvor meget viden, der skal formidles via den, og om hjemmesiden er 
den rigtige måde at hverve nye medlemmer på og at præsentere klubbens aktiviteter. 
Punktet tages op på næste møde den 2. oktober 
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Punkt 8 Eventuelt 
Margit har aftalt med læge Lise Rønne fra Hillerød, at hun den 18. marts 2024 kan holde foredrag om 
søvn. 
Man kan læse om Lise Rønne på Facebook 
 
Hvem ved hvor klubbens højtalere står? 
John har endnu ikke fået besked om næste ERFA møde.  
 
Rådet opfordres til at spørge nye medlemmer, hvordan de er blevet opmærksomme på 
Trongårdsklubben 
 
Io vil aflevere et sæt nøgler til skabene fra Billardstuen til Jørn 
 


